
 P R O T O K Ó Ł  

  z XXXV  sesji Rady Miejskiej w Janikowie odbytej 22 stycznia 2010r. 

 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Janikowie 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Jaszcz o godzinie 1530  otworzył 

XXXV sesję i po powitaniu radnych, Burmistrza Andrzeja Brzezińskiego, 

Skarbnika Gminy Hannę Kuczyńską, radnego Rady Powiatu Inowrocławskiego 

Marka Szubargę, oraz sołtysów z terenu Gminy Janikowo, oznajmił, iŜ zgodnie z 

listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec 

ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał./ listy w załączeniu protokółu/ 

 

Protokolantem XXXV sesji była podinspektor d/s obsługi Rady Miejskiej w 

Janikowie Barbara Smolik. 

 

Nieobecni radni podczas stwierdzenia quorum to: 

radny Leszek Domański  - usprawiedliwiony 

radny Jarosław Stoliński  - usprawiedliwiony 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz przedstawił projekt porządku obrad             

i poprosił o zgłaszanie uwag lub nowych propozycji. 

Przewodniczący powiedział, Ŝe na Komisjach rady zostały omówione 3 uchwały, o 

których wprowadzenie do porządku obrad, poprosił Burmistrz Andrzej Brzeziński: 

1. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na pokrycie 

planowanego deficytu w budŜecie Gminy i Miasta Janikowo na 2010r. 

2. w sprawie przejęcia nieruchomości połoŜonej w Głogówcu do gminnych 

zasobów nieruchomości Gminy Janikowo w formie darowizny. 

3. w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ prawa wieczystego uŜytkowania 

gruntu. 

Radni jednogłośnie przegłosowali propozycje wprowadzenia 3 dodatkowych 

uchwał do porządku obrad sesji. 
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Wobec nie zgłoszenia Ŝadnych innych propozycji zmian w porządku obrad Rada 

jednogłośnie 13 głosami za przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie i przywitanie przybyłych na sesję. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta: z prac w okresie pomiędzy 
sesjami (z realizacji uchwał, informacja o stanie środków finansowych 
gminy) oraz informacja z wykonania za 2009 rok uchwały NR XXXIV-
241/2006 Rady Miejskiej w Janikowie z dnia 08 września 2006r. w sprawie 
zasad i trybu umarzania, rozkładania na raty i odraczania terminów płatności 
wierzytelności z tytułu naleŜności pienięŜnych, do których nie stosuje się 
przepisów ordynacja podatkowa, udzielania ulg w spłacaniu tych naleŜności 
oraz wskazania organów do tego uprawnionych 

 
6. Składanie interpelacji.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości do gminnych zasobów 

nieruchomości Gminy Janikowo (od RSP Janikowo). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy na zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy i Miasta 

Janikowo. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie Gminy i 

Miasta Janikowo na 2010r. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 

pokrycie planowanego deficytu w budŜecie Gminy i Miasta Janikowo na 

2010r. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia nieruchomości połoŜonej w 

Głogówcu do gminnych zasobów nieruchomości Gminy Janikowo w formie 

darowizny. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ prawa 

wieczystego uŜytkowania gruntu. 

13.  Odpowiedzi na interpelacje. 

14.  Wnioski i zapytania.  

15.  Zakończenie sesji. 
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Punkt 4 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz poinformował, Ŝe protokół z poprzedniej 

sesji został sporządzony i był wyłoŜony do wglądu w biurze rady. KaŜdy z radnych 

mógł się z nim zapoznać i wnieść ewentualne zastrzeŜenia.  Z uwagi na brak 

poprawek poddał protokół pod głosowanie. Rada jednogłośnie przyjęła protokół     

z XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Janikowie. 

 

Punkt 5 

Burmistrz Andrzej Brzeziński złoŜył sprawozdanie  z  pracy w okresie pomiędzy 

sesjami.  

1. Wydano 5 Zarządzeń Burmistrza w sprawie: 
 

1) Powierzenia obowiązków kierownika instytucji Kultury Miejsko-
Gminnej Biblioteki Publicznej w Janikowie. 

 
2) SprzedaŜy lokalu mieszkalnego wraz z równoczesnym oddaniem w 

uŜytkowanie wieczyste ułamkowej części gruntu. 
 
3) Powołania komisji rekrutacyjnej w celu przeprowadzenia naboru na 

wolne stanowisko urzędnicze pracownika ds. budownictwa. 
 
4) Zmiany zarządzenia nr 1/2008 – zmiana składu Rady Sportu. 
 
5) Przekazania podległym jednostkom informacji o ostatecznych 

kwotach dochodów i wydatków ujętych w planie finansowym na 
2010 rok. 

 
      Z realizacji uchwał Rady Miejskiej: 
 
Sprzedano na rzecz dotychczasowych najemców 2 lokale mieszkalne z bonifikatą 
za kwotę  59.883 złote. 
 
Burmistrz dodał, Ŝe na stanowisko kierownika biblioteki powołany został 

Dyrektor MGOK P. Sławomir Paluch. Ministerstwo Kultury i Sportu ma podjąć 

decyzję w sprawie funkcjonowania instytucji kultury w małych gminach, aby nie 

było konieczności tworzenia ich w tak małych gminach jak nasze, poniewaŜ wiąŜe 

się to z dodatkowymi kosztami takimi jak: osobna dyrekcja, księgowość, itp. I 

była moŜliwość pozostawienia np. bibliotek w strukturach Domów Kultury. 
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Burmistrz poinformował, Ŝe do rady Sportu z ramienia rady został powołany 

radny Grzegorz Czerwiński.  /Zał. Nr 1 do protokółu/ 

 

Następnie Burmistrz przedstawił stan finansowy gminy: 

-  jednostki budŜetowe -        -      267.421,80 zł  

-  rachunek Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska   -      404.411,87 zł 

-  rachunki dochodów własnych     –       41.108,18 zł  

Wykonanie dochodów i wydatków budŜetowych na dzień 21 stycznia 2010r.: 

- dochody - 1.548.084,90 zł   

- wydatki - 1.528.158,77 zł 

Na dzień 21 stycznia 2010 roku ustalono deficyt w budŜecie na kwotę 19.926,13   

ZadłuŜenie na dzień 22 stycznia 2010r. wynosi: 

- kredyt na termomodernizację w Banku Zachodnim WBK 1/O Inowrocław -       

(z roku 2002)       - 369.369,00 zł, 

- kredyt na termomodernizację w BZ WBK 1/O Inowrocław ( z roku 2003)  

          -   455.281,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu w PBS Janikowo -2.523.534,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu w BZ WBK  -2.250.000,00 zł 

Razem kredyty      -5.598.184,00 zł 

ZadłuŜenie gminy (kredyty i poŜyczki długoterminowe) wg stanu na dzień 

22.01.2010r. stanowi 12,08% kwoty planowanych dochodów. /zał.nr 2 do 

protokółu/ 

 

W dalszej części swojej wypowiedzi Burmistrz złoŜył sprawozdanie z wykonania 

uchwały za 2009rok NR XXXIV-241/2006 Rady Miejskiej w Janikowie z dnia 08 

września 2006r. w sprawie zasad i trybu umarzania, rozkładania na raty i 

odraczania terminów płatności wierzytelności z tytułu naleŜności pienięŜnych, do 

których nie stosuje się przepisów ordynacja podatkowa, udzielania ulg w spłacaniu 

tych naleŜności oraz wskazania organów do tego uprawnionych 

 
W okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2009r. dokonano: 
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1. Umorzeń naleŜności:  
 

1. Czynsz za lokale mieszkalne  – teren wiejski – 7 osób -      1.595,38 zł 
 

2. czynsz za lokale mieszkalne (miasto)  na wniosek najemcy 
                                                                              - 2 lokale   -       1.743,74 zł 
 
3. czynsz za lokale mieszkalne z powodu zgonu najemcy  
                                                                              – 2 lokale -        2.439,74 zł  
 
4. odsetki od zadłuŜenia za czynsz ( 2 lokale)                             -       2.435,25 zł 
 
5. sprzedaŜ ratalna z tytułu wykupu lokali mieszkalnych  
                                                                                 – 1 osoba -          922,20 zł 
 
6. dzierŜawa gruntu                                                 – 1 osoba -       4.666,68 zł    
 
7. z tytułu zwrotu kosztów opału                                -           680,32 zł 
 
8. z tytułu naleŜności wieczystego uŜytkowania gruntu              -       6.248,75 zł 
 
9. przekształcenie prawa uŜytkowania wieczystego gruntu         -       5.825,00 zł 
 
10. abonament za Internet                                                             -           812,68 zł 
 
11. za dzierŜawę lokalu uŜytkowego na pływalni                         -       10.584,86 zł 
 

 

RAZEM                                                              37.954,60  zł                  
 

2. Odroczeń spłat naleŜności: 
 

1. czynsz za lokal mieszkalny w Janikowie                - 9.513,56 zł  
                                                                           z czego zapłacono 907,75 zł    
 
2. czynsz za lokale mieszkalne teren wiejski 1 osoba   -   156,00 zł  uregulowano 
 
3. sprzedaŜ ratalna z tytułu wykupu lokali mieszkalnych 1 osoba  
                                                                                        - 4.320,00 zł - uregulowano 
 __________________________________________________________________ 
    

RAZEM                                                       13.989,56   zł 
 
3. RozłoŜono na raty spłaty naleŜności: 
1. zakupy modemów na raty umoŜliwiających podłączenie do sieci internet 42 
sztuki na kwotę 
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                                       -  7.883,40 zł netto + VAT 1.734,18 -  9.617,58  zł brutto 
 
2. zwrot za podpalenie kontenerów na recykling wyrok sądowy      - 11.579,54 zł 
 
3. czynsz za lokale mieszkalne         - teren wiejski 2 osoby       -    2.594,03  zł 
__________________________________________________________________ 
                                

                                            RAZEM                       23.791,15 zł 
(Załącznik nr 3 do protokółu) 

Radny Krzysztof DzieŜa zapytał, czy z rolników ktoś składał wniosek o umorzenie 

podatku. 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe było około 20-30 wniosków, ale ta uchwała nie obejmuje 

naleŜności podatkowych. 

 

Wobec nie zgłoszenia więcej pytań do burmistrza przystąpiono do dalszego punktu 

obrad. 

 

Punkt 6 

Składanie interpelacji 

Na XXXV sesji Rady Miejskiej w Janikowie nie zgłoszono interpelacji. 

 

Punkt 7 

Przyjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości do  gminnych zasobów 

nieruchomości Gminy Janikowo. 

Burmistrz Andrzej Brzeziński wyjaśnił, Ŝe Gmina Janikowo ma moŜliwość 

nabycia w przetargu działki nr 59 połoŜonej w Janikowie od Rolniczej Spółdzielni 

Produkcyjnej ZGODA w Janikowie, w celu dokonania zamiany na inną działkę w 

Janikowie.  

W związku z budową obwodnicy i pozyskania gruntu od dotychczasowego 

właściciela z jego działki zabrano pod budowę obwodnicy część gruntu . 

W wyniku podziału powstały 2 działki pozostające w uŜytkowaniu rolniczym 

dotychczasowego właściciela. Jednak ich kształt stwarza znaczne ograniczenie w 

prawidłowym korzystaniu, poniewaŜ przez ich środek będzie przebiegała 
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obwodnica. W związku z powstałą moŜliwością udostępnienia rolnikowi przez 

gminę innej działki do zamiany jest propozycja nabycia do zasobów gminnych 

działki od RSP połoŜonej w Janikowie, w celu późniejszego dokonania zamiany. 

PoniewaŜ nie zgłoszono Ŝadnych pytań, Przewodniczący Rady odczytał treść 

uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 13 głosami za.  /zał.nr 4/ 

 
Punkt 8 

Zatwierdzenie taryfy na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków na terenie Gminy i Miasta Janikowo. 

Burmistrz Andrzej Brzeziński, wyjaśnił, Ŝe Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Janikowie, zgodnie z postanowieniami ustawy o 

zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków złoŜył 

wniosek o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzenia ścieków na okres od 1 marca 2010 r. do 28 lutego 2011 r. na 

terenie Gminy i Miasta Janikowo. 

Taryfowe ceny dotyczą wszystkich odbiorców usług wodociągowo-

kanalizacyjnych świadczonych przez przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej      

i Mieszkaniowej w Janikowie, z wyłączeniem odbiorców hurtowych                                 

i dostarczających nieczystości płynne z terenów nieskanalizowanych. 

Burmistrz dodał, Ŝe cena za wodę nie wzrośnie w stosunku do ceny dotychczas 

obowiązującej. Wzrasta jedynie o 0,16 zł cena za odprowadzanie ścieków, 

poniewaŜ Soda Polska CIECH zaproponowała opłatę za zrzut zanieczyszczeń na 

2010 rok wyŜszą o 0,16 zł, cenę ścieków podwyŜsza się równieŜ o 0,16 zł. 

PrzedłoŜony wniosek o zatwierdzenie taryf oraz załączone dokumenty zostały 

opracowane zgodnie z przepisami ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę            

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków oraz przepisami wykonawczymi. 

PoniewaŜ nie zgłoszono Ŝadnych pytań, Przewodniczący Rady odczytał treść 

uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 13 głosami za.  /zał.nr 5/ 
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Punkt 9 
 

Proponowane zmiany w budŜecie przedstawiła skarbnik Hanna Kuczyńska , która 

wyjaśniła, Ŝe  zmiany w budŜecie na 2010 rok obejmują zwiększenia dochodów i 

wydatków o łączną kwotę 202 950,00 zł. 

DOCHODY BUDśETOWE: 

W dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa – zwiększa się planowane dochody 

uzyskane z tytułu sprzedaŜy lokali mieszkalnych dotychczasowym najemcom o 

kwotę 202 950,00 zł. 

WYDATKI  BUD śETOWE: 

W dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa – wprowadza się do planu wydatków 

kwotę 180 000,00 zł z przeznaczeniem na nabycie prawa własności działki do 

gminnych zasobów nieruchomości. 

W dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpoŜarowa – dokonuje 

się przeniesienia pomiędzy paragrafami kwoty 23 000,00 zł w rozdziale  75412 z 

przeznaczeniem na opracowanie Instrukcji Bezpieczeństwa PoŜarowego dla 

wszystkich obiektów będących własnością gminy oraz na przeglądy wewnętrznych 

sieci hydrantowych w tych obiektach.  

W dziale 852 – Pomoc społeczna – do planu wydatków wprowadza się kwotę 

22 950,00 zł przeznaczoną na realizację działalności diagnostycznej, 

terapeutycznej, profilaktycznej, edukacyjnej i doradczej w ramach prowadzenia 

Świetlicy Środowiskowej przy Miejsko-Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w 

Janikowie. Zaplanowane wydatki zamierza się przeznaczyć na wynagrodzenia 

bezosobowe,  zakup materiałów, energii, usług, materiałów papierniczych i 

akcesoriów komputerowych oraz na opłaty za korzystanie z usług 

telekomunikacyjnych. 

W załącznikach Nr 3 i 4 do niniejszej uchwały, dotyczących planowanych kwot 

dotacji udzielonych z budŜetu gminy kwoty wykazane w załącznikach Nr 5 i 6 do 

uchwały budŜetowej pozostają bez zmian, zmiennie ulega treść zawarta w tytule 

tych załączników. 
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W załączniku Nr 5 do niniejszej uchwały „Zadania inwestycyjne zaplanowane do 

realizacji w roku 2010” wprowadzono w poz. 8 planowane wydatki na nabycie 

prawa własności działki do gminnych zasobów nieruchomości w kwocie 

180 000,00 zł. 

Skarbnik przedstawiła uchwałę Nr 6/D/2010 Składu orzekającego nr 1 Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 20 stycznia 2010r. w sprawie opinii o 

moŜliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w uchwale budŜetowej 

Gminy Janikowo na 2010 roku na kwotę 14.600.000,00 zł. Skład orzekający 

zaopiniował pozytywnie moŜliwość sfinansowania deficytu przedstawionego przez 

Gminę Janikowo w uchwale budŜetowej na 2010 rok.- „Skład Orzekający nr 1 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy po przeanalizowaniu uchwały 

budŜetowej wraz z załącznikami dotyczącymi planowanych przychodów, 

rozchodów, prognozy długu i spłat zobowiązań na rok 2010 i lata następne 

stwierdza, Ŝe Gmina ma realną moŜliwość sfinansowania planowanego na 2010 

rok deficytu” 

Skarbnik udzieliła informacji na temat wysokości pływów ze sprzedaŜy mieszkań 

z bonifikatą. W 2008 roku była to kwota 1.991.868 zł, natomiast w 2009r. 

1.879.602 zł. W 2010 roku zaplanowano kwotę 714.669 zł 

 

PoniewaŜ nie zgłoszono Ŝadnych pytań i uwag, Wiceprzewodnicząca Rady Halina 

Krzeszewska odczytała projekt uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 13 głosami za.  /zał.nr 6 / 

 

Punkt  10 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na pokrycie 

planowanego deficytu w budŜecie Gminy i Miasta Janikowo na 2010r. 

 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe proponuje się zaciągnięcie kredytu pozwalającego na 

pokrycie planowanego deficytu, występującego w związku z finansowanie zadań 
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inwestycyjnych. Kredyt w kwocie 10.600.000,00  zł powinien wystarczyć na 

sfinansowanie wszystkich inwestycji. 

Wybór banku dokonany zostanie po przeprowadzeniu procedury zgodnej z 

przepisami ustawy Prawo zamówień publicznych. 

Burmistrz dodał, Ŝe Gmina Kleszczów ma budŜet w wysokości 270 mln złotych, 

nasz budŜet z deficytem to 55 mln złotych. Gdybyśmy mieli budŜet Gminy 

Kleszczów nie było by problemu z realizacją inwestycji i środkami na te 

inwestycje. 

Wobec nie zgłoszenia pytań i uwag, Przewodniczący Rady Roman Jaszcz odczytał 

projekt uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie, 13 głosami za - jednogłośnie. /zał.nr 7 / 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia nieruchomości połoŜonej w Głogówcu do 

gminnych zasobów nieruchomości Gminy Janikowo w formie darowizny. 

Burmistrz Andrzej Brzeziński poinformował, Ŝe MałŜeństwo Józef Woźniak i 

RóŜa Woźniak, jako właściciele nieruchomości w Głogówcu nr 14/2 wyrazili chęć 

oddania w/w nieruchomości gminie Janikowo w formie darowizny. 

Burmistrz dodał, Ŝe Pan Woźniak jest na wózku i bardziej odpowiadałoby mu 

mieszkanie w Janikowie, gdzie jest lepszy dostęp do lekarzy  i dojazd do 

miejscowości ościennych. 

Uchwałę poddano pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 13 głosami na 13 

radnych obecnych podczas głosowania. /zał. nr 8/ 

 

Punkt 12 

WyraŜenie zgody na sprzedaŜ prawa wieczystego uŜytkowania gruntu. 

Burmistrz Andrzej Brzeziński wyjaśnił, Ŝe działki, o których mowa w uchwale są 

własnością Gminy Janikowo w uŜytkowaniu wieczystym. Na tych działkach są 

postawione budynki, które są własnością uŜytkowników wieczystych tych 

gruntów. UŜytkownicy wieczyści zwrócili się z wnioskiem o nabycie prawa 
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wieczystego uŜytkowania tych gruntów, co jest zgodne z ustawą o gospodarce 

nieruchomościami.  

Wobec nie zgłoszenia pytań i uwag uchwałę poddano pod głosowanie. Uchwała 

została przyjęta 13 głosami za 13 radnych obecnych podczas głosowania.  

/zał. nr 9/ 

 

Punkt 13,14 i 15 

Kolejno głos zabrali: 

1. Burmistrz  Andrzej Brzeziński zapytał radnego Kotwikowskiego, czy to 

prawda, Ŝe za 2,5 ha gruntu RSP chce 200 tys. złotych. Burmistrz poprosił, aby z 

potencjalnym nabywcą podjąć rozmowy. 

Radny Krzysztof Kotwikowski odpowiedział, Ŝe całe grunty RSP to ponad 600 ha. 

Był potencjalny inwestor, który zainteresował się tym gruntem, ale nie podał 

Ŝadnej ceny, za jaką chce nabyć 1 ha gruntu. Cena RSP została podana. Sprawa na 

dzisiaj jest otwarta i moŜna negocjować. Potencjalny nabywca musi przystąpić do 

rozmów.  

Radny Robert Padoł zapytał, czy wiadomo, co to za inwestor i co chce robić na 

tym gruncie. 

Burmistrz odpowiedział, Ŝe jest to firma wytwarzająca papy bitumiczne. 

Burmistrz dodał, Ŝe wczoraj w gminie byli przedstawiciele hiszpańskiej firmy. Są 

zainteresowani nabyciem 10 ha gruntu na postawienie zamraŜalni pasz. RSP 

mogłoby podzielić swoje grunty na mniejsze działki i będzie wtedy większa 

moŜliwość sprzedaŜy działek  przez RSP. 

 

Następnie Burmistrz wyjaśnił, Ŝe jeśli chodzi o wywoŜenie śniegu jest pismo od 

regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska, Ŝe śnieg moŜe być wywoŜony na 

wysypisko lub na miejsca, gdzie jest zapewniony dobry odpływ do studzienek 

kanalizacyjnych. Topiący się śnieg zawiera sól i dlatego nie moŜe być wywoŜony 

bezpośrednio np. do jeziora. Burmistrz dodał, Ŝe jak śniegu dopada, to wtedy 

gmina zacznie go wywozić. 
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2. Radny Zdzisław Łagiewka zapytał, czy nie moŜna chodników posypać 

piskiem, poniewaŜ trudno się po nich poruszać, zwłaszcza osobom starszym. 

Burmistrz odpowiedział, Ŝe zostanie to zlecone do PGKiM. 

 

3. Radny Robert Padoł zapytał, czy nie ma teraz osób z prac interwencyjnych, 

które by odśnieŜały chodniki. 

Burmistrz Andrzej Brzeziński wyjaśnił, Ŝe obecnie pracuje bardzo mało osób. 

 

4. Radny Zdzisław Łagiewka zapytał, czy odbył się juŜ konkurs na promocję 

Gminy Janikowo.  

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe nie, tylko na sport, spotkanie Rady Sportu odbędzie się w 

czwartek. 

 

5. Radny Hubert Fabiszewski powiedział, Ŝe otrzymał informację na temat 

interpelacji w sprawie organizacji parkingu przy przedszkolu na ul. Słonecznej.  

Burmistrz odpowiedział, Ŝe znaki zostały juŜ zamówione. JednakŜe z 

przeprowadzonej analizy natęŜenia ruchu na tym odcinku wynika, Ŝe ilość 

samochodów przejeŜdŜających jest tam zbyt duŜa, aby moŜna było się tam 

zatrzymywać. Na wiosnę zostanie naprawiona brama wjazdowa koło przedszkola i 

uruchomiony wjazd na parking. 

 

6. Radny Krzysztof DzieŜa poprosił o pomoc, poniewaŜ w Wierzejewicach cięŜko 

juŜ przejechać. 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe na około odcinku 200m rzeczywiście przejazd jest 

uciąŜliwy, jest to droga Powiatowa. Ostatnio byli przedstawiciele PKS, którzy 

stwierdzili, Ŝe w Gminie Janikowo drogi Powiatowe są najlepiej odśnieŜone. 

 

7. Radny Robert Padoł zapytał, czy na boisku wielofunkcyjnym w Kołodziejewie 

będzie światło, oraz biblioteka w Kołodziejewie miała zostać przeniesiona do 

wolnego mieszkania w przychodni. 
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Burmistrz odpowiedział, Ŝe oświetlenie boiska wielofunkcyjnego w Kołodziejewie 

nie było w projekcie, natomiast, jeśli chodzi o przeniesienie biblioteki, to po 

przeprowadzonej analizie stwierdzono, Ŝe mieszkanie w Kołodziejewie będzie 

pozostawione, jako awaryjne, np. ktoś się spali i trzeba będzie szybko zapewnić 

rodzinie jakieś lokum. 

 

8. Sołtys Dobieszewic Gabriela Danielewicz zwróciła uwagę równieŜ na mało 

przejezdne drogi w kierunku Dobieszewic. 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe była juŜ propozycja z naszej strony, aby gmina drogi na 

swoim terenie odśnieŜała sama, ale Powiat nie chce się na to zgodzić. Burmistrz 

dodał, ze poprosi, aby poszerzyć przejazdy w kierunku Dobieszewic i 

Wierzejewic. 

 

9. Radny Robert Padoł dodał, Ŝe osoby, które pracują w ramach prac 

interwencyjnych to mogą na bieŜąco odśnieŜać. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady słowami 

„zamykam obrady” o godzinie 1640 zakończył XXXV  Sesję Rady Miejskiej                  

w Janikowie. 

    

 

Protokółowała:     Przewodniczący  

Barbara Smolik    Rady Miejskiej w Janikowie 

        

Roman Jaszcz 


